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Interpelacje miqdzysesyjne !

1. Proszq o wyjafnienie dlaczego wyciqto w pier{ zdrowe dnewa na placu przy siedzibie MOpR na
ul. ogniowej' Proszq nilad jaki byl koszi wycinki i koszt ooryih ouriOruri w tym miejscu. Czy
spoiytkowane na ten cel fundusze nie mogly byf wykorzystane na inne bardziej irta.. pon uby -i.rt"?

2' Mieszkanry Zazamczas4 zbulwersowani czystoSci4 wind oraz ich otoczenia zainstalowanych przy
uI. Toruriskiej. Windy wymagajE posprz4tania i umycia oraz stalego biezEcego utrzymaniaich 

-

w czystodci i porzqdku.

3' 9d 1--go maja cmentarz na Pinczacie zostal pm ejQty w utrzymani e przez sp6lkq ,, Baza,, . Mieszkar{ry
skarzl siq na zarofniqte alejki przez chwasty i nlwe. Dory-chczas tat<ie niecnujsnvo nie mialo miejsca.

4' Proszq o upolz4dkowanie placu na rogu ul. 3-go maja i starego Rynku nale2qcego do miasta poprzez
wykoszenie chwast6rnr porastajqcych w tym mielscu. rego wyglad Zle Swiadczy'o wla6cicietulai.im lestGmina Miasto Wlodawek.

5' Proszq r6wnie2 o usuniqcie chwast6w przy plocie boiska szkoly podstawowej nr 3 od sfrony ul. r,ggskiej.

6' Na rogu ul' Krdlewieckiej i-Cyganka jest drzewo, kt6rego uschnigte konary zagrazaj4 bezpieczer{stwu
przechodnirSw. Wnoszq o ich wyciqcie.

7' Na placu zabaw przed sP nr.f na ulicy cyganka na drzewach s4 uschnigte konary zagrazaj4ce bawi4cym
sie tam dzieciom. proszq o ich wyciqcie.

B' Proszq o usuniqcie uschniqtych drzew i kruew6w na ul. Torufiskiej przy pierwszej kladce oraz w pobli2uSp6ldzielni Inwa]id6w. Ich stan zagraLabezpieczerisrwu w rucnu arigo\a; or"z pn"ctodniom.

9' Na Starym Rynku na drzewach glogu s4 uschnigte konary, kt6re zagrazajq bezpieczerisnru
wypoczywajgcym tam mieszkaricom. proszq o ich usuniqcie.

10' Przy wieadzie na ul. szkoln4 od stronyAl. JP II znajduje siq glqboki !qyb6,j zagraiaj4cybezpiecze6snaru
w ruchu drogowym jak i powaZnym ulzkodzeniem samochod6w. Wnoszq naprawg jezdni w tymmiejscu.

F-t( |lrlMieszkancy miasta aw szczegllnosci-osoby starsze prosza o naprawe chodnik6w na uI. przechodniej,v kt6re opr6cz nier6wnoSci poti-ta"Jqi.h zdaniem 
"u5ri 

auzu n"chylenie w kierunku jezdni tej uliry.

12' Podczas dviuru radnego w kawiarence ob-ywatelskiej rozmawialem z paristwem Malgorzat4 i Dariuszem

niepernosprawno;ffiff5ffi ffi j'J;i"#?nn:lwPorscepo'i"d"ffo4,:;ffi ,'#il;*moi:liwo56 wystqpowania w szkotrach publicznych naszego miasta z pokazem a4ystycznym paniMalgorzaty. Byla by to swiema tekcja wycho*".cra dra"naszych uczni6w.

Z powaZaniem


